
HJORTÄNGENS EGNAHEMSFÖRENING 
Hemsida: www.hjortangen.se 
E-post: hef@hjortangen.se 
PLUSGIRO 79 04 71-7 
 

Protokoll från styrelsemöte 4 
Torsdagen 20/11 2008 hos Jeanette Almgren 
 
Närvarande: 
Susanne Johnsson Jeanette Almgren Ubbe Adolfsson Carina Hernander 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsens nya medlem Carina Hernander samt övriga styrelsemedlemmar 
välkomna till verksamhetsårets fjärde möte och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes i föreliggande form. 
 

3. Inkommen post 
Föreningen har fått information inför NTFs årsmöte 2009. Intresserade medlemmar kontaktar 
Susanne Johnsson. 
Information från Nacka kommun angående Riktlinjer för träd och trädfällning, Riktlinjer för 
plank, staket och murar samt Riktlinjer för takkupor har inkommit till föreningen. Riktlinjerna 
finns att ladda ner från kommunens hemsida www.nacka.se/bygglovsriktlinjer . Noterbart är att 
det kan krävas marklov för trädfällning samt bygglov för takkupor, plank, staket och murar. 
 

4. Kassörens rapport 
Föreningen har god ekonomi. Sedan förra styrelsemötet har bänken som ska placeras vid 
boulebanan levererats (kostnad ca 6000 kr). 
Om man betalt årsavgiften sent under året får man gärna kontakta någon i styrelsen angående 
medlemskortet då bevakningen av föreningens konto inte är så hög under hösten. 
 

5. Föreningens framtid 
Under de senaste åren har intresset för styrelsearbete, valberedning samt årsmöte varit låg 
bland föreningens medlemmar. På kommande årsmöte 2009 kommer därför frågan om 
föreningens framtid diskuteras och beslutas. Konsekvensen av att lägga ner föreningen blir 
bland annat att inget Valborgsfirande arrangeras, granen i Svampbacken, den årliga glöggen 
samt bouletävlingen nere vid ängen uteblir. 
 

6. Julglöggen & julgranen 
Styrelsen bjuder på glögg Lördagen 6/12 kl 15.00 på ängen vid Skivlingsvägens vändplats. 
Även i år kommer föreningen med hjälp av Bernt Jarding se till att en gran kommer upp vid 
tunneln under Svampvägen. Föreningen står för transportkostnaden av granen. 
 

7. Övrigt.  
Årets bouletävling blev tyvärr inställd på grund av dåligt intresse. 
De medlemmar som önskar protokollet via e-post uppmanas skicka ett meddelande till 
hef@hjortangen.se med rubriken ”Elektroniskt protokoll”. 
 



8. Nästa möte 
Torsdagen 22/1 2009 19.00 hos Carina Hernander 
 

9. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
Vid protokollet:    Justerat: 
 
 
 
 
 
 Jeanette Almgren   Susanne Johnsson 
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